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Co se děje Na Výsluní?

Čekali jsme, že o tento projekt 
bude velký zájem, stejně jako 
o všechny projekty, které se nám 
ve Vestci daří realizovat. Tentokrát 
však zájem předčil všechna naše 
očekávání a během prvního týdne 
od spuštění webových stránek byly 
zarezervovány tři rodinné domy.

MZ: Projekt Na Výsluní je architek-
tonicky unikátní a nabídne velmi 
komfortní a pohodlné bydlení 
v  rodinných a  také  bytových 
domech. V celé lokalitě již byla 
dokončena výstavba inženýrských 
s í t í  a  ko m u n i k a c í .  Vý s ta v b a  
1. etapy rodinných domů je již 
v  p lném proudu a  ko laudace 
plánována na podzim letošního 
roku. V dubnu 2019 byly na adrese 
www.bydleni-vestec.cz spuštěny 
webové stránky projektu a do 
prodeje uvolněno prvních šest 
nemovitostí.

V prosincovém vydání VL nás 
s p o l e č n o s t  S T A V I N G 
O l o m o u c  i n f o r m o v a l a 

o  s v é m  n o v é m  p r o j e k t u  N a 
Výsluní, který vyroste v atraktivní 
lokalitě v jižní části obce Vestec. 
Na to jak se projekt vyvíjí, jsme se 
zeptali ředitele společnosti Milana 
Zetochy.

Tento zájem nás samozřejmě velmi 
těší, je pro nás důkazem toho, že 
jdeme tou správnou cestou, a to 
cestou kvality, která se prolíná 
ce lým pro jektem.  Prvotř ídní 
architekturou a  urbanismem 
počínaje, použitím nadstandard-
ních materiálů i precizním zpraco-
váním konče.

Prodej další etapy rodinných domů 
bude spuštěn v průběhu letních 
prázdnin. Všem zájemcům doporu-
čujeme sledovat výše uvedenou 
webovou adresu,  př ípadně je 
možné se zaregistrovat na e-mailu: 
be ldova@stav ing-o lomouc .cz         
a o spuštění prodeje můžete být 
informováni s předstihem. Věříme, 
že projekt Na Výsluní má velký 
potenciál a hravě obstojí v konk-
urenci mnoha dalších developer-
ských projektů, které velmi často 
sází hlavně na kvantitu.

Část lokality Na Výsluní je určena 
ta ké  p ro  v ý s ta v b u  b y to v ý c h 
domů, jak to vypadá s jejich
realizací?

MZ: Na jaře byla úspěšně dokonče-
na stavba bytového domu Vestecké 
Terasy,  aktuá lně  se  j i ž  prvn í 
majitelé bytů do domu stěhují. 
V současné době probíhá příprava 
kompozičně menšího bytového 
celku, který je architektonicky také 
velice zdařilý. Autorem projektu je
architektonický atelier Foglar 
Arch i tec ts ,  k terý  má  bohaté 
zkušenosti v oblasti architektury 
a urbanismu a navrhl „tvář“ celé 
lokality Na Výsluní.

A máte  pro  nás  ještě  ně jaké 
novinky?

MZ: Vlastně ano, a týkají se neby-
tového prostoru, který vznikl 
v rámci projektu Vestec Střed.

Rád bych touto cestou informoval, 
že aktuálně již fungují všechny 
provozovny. Velmi jsme uvítali 
otevření nové kavárny Del Borgo, 
na kterou jsme si museli chvíli 
počkat. Podnik tohoto konceptu ve 
Vestci určitě chyběl a my teď 
provozovatelům držíme pěsti, aby 
jejich podnikání bylo úspěšné. 
Každopádně nás těší, že se zde 
i  s  naším přispěním podaři lo 
vytvořit další místo pro přirozené 
setkávání obyvatel. Další provozov-
ny – pošta, květinářství a kadeřnic-
ký salón zde již fungují více než 
rok a myslím, že ke všeobecné 
spokojenosti.

Vizualizace Na Výsluní

Foto Vestecké terasy

Výstavba Na Výsluní

Milan Zetocha
ředitel divize Praha

Více informaci na 
www.staving-olomouc.cz.
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